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 صورتجلسه كميسيون گردشگري و خدمات اتاق بازرگاني

 

 23شماره جلسه : دبير جلسه : نيلوفر حسن زاده
موضوع جلسه : مشكلات بخش گردشگري با حضور دكتر پورابراهيمي 

 نماينده محترم مردم كرمان و راور در مجلس شوراي اسلامي

 1مكان جلسه : سالن كنفرانس شماره 24/04/95تاريخ جلسه: 11-13زمان جلسه : 

 دستور جلسه :
 - بررسي مشكلات بخش گردشگري با حضور دكتر پورابراهيمي نماينده محترم مردم كرمان و راور در مجلس شوراي اسلامي1

 مصوبات جلسه :
با توجه به اختلاف بين اصناف ميراث فرهنگي، صنايع دستي  و گردشگري براي نظازت بر واحد هاي گردشگري و نيز اخذ مجوز مقرر شد - 

 طي نامه اي اين موضوع از شوراي اسلامي سوال شود.
 

 در رابطه با بازديد گروهي از واحد هاي رستوراني و گردشگري مقرر شد جلسه اي در دفتر آقاي پور ابراهيمي با حضور دستگاه هاي مربوطه -
 و نيز نمايندگان واحد هاي مورد نظر تشكيل گردد و موضوع برررسي شود.

 

 به منظور پيگيري براي برقراري پرواز هاي خارجي از فرودگاه كرمان مقرر شد موضوع طي نامه اي توسط آقاي دهقاني رييس هيات مديره -
 دفاتر گردشگري به عنوان دكتر پور ابراهيمي منعكس تا ايشان پيگيري نمايند.

 

 براي پيگيري تبديل مركز آموزش جهانگردي بم به دانشكده مقرر شد موضوع طي نامه اي به انضمام سوابق توسط خانم بختياري  استاد -
 اين آموزشگاه به آقاي پور ابراهيمي منعكس شود.

 

 از آنجاكه واگذاري اماكن قديمي در تملك اداره كل ميراث فرهنگي ،صنايع دستي و گردشگري  به سرمايه گذاران يكساله صورت مي پذيرد -
 مقرر شد اسناد قانوني توسط آقاي روحي معاون اين سازمان  به دكتر پورابراهيمي  جهت پيگيري اصلاح آن  منعكس شود.

 

 براي پيگيري رفع مشكلات مالياتي و نيز ماليات ارزش افزوده واحد هاي گردشگري مقرر شد پيشنهاد لازم توسط آقاي معين زاده مسوول -
 كميته قوانين كميسيون گردشگري اتاق كرمان به آقاي دكتر پورابراهيمي داده شود.

 

 تهران مقرر شد آقاي دكتر پورابراهيمي اين موضوع را بطور ويژه پيگيري نمايند.– با توجه به طرح مشكلات راه آهن كرمان -
 

 نظر به لزوم تعمير اساسي باند فرودگاه كرمان اعضا جلسه  بر عدم تعطيلي فرودگاه براي انجام اين كار تاكيد كردند كه آقاي دكتر -
 پورابراهيمي بر عدم تعطيلي فرودگاه كرمان تاكيد قطعي نموده و قول پيگيري دادند.

 

با توجه به پيشنهاد كميسيون گردشگري  و خدمات اتاق كرمان براي تشكيل كميسيون گردشگري در مجلس شوراي اسلامي آقاي دكتر - 
 پور ابراهيمي نيز بر موضوع تاكيد و مقرر شد پيشنهاد از طريق اتاق ايران به مجلس شوراي اسلامي ارايه شود.
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 گزارش جلسه:

 در خصوص دستور جلسه  اهم موارد اعلام شده به شرح ذيل مي باشد:
  مطرح شدگزارشي از وضعيت گردشگري استانجلسه در ابتداي 

گردشگري در سال هاي گذشته، به هر دليل خواسته يا ناخواسته و به ويژه به دلايل استفاده از ظرفيت هاي كشاورزي و صنعت و معدن جزء 
 هر چند اين حركت در حال حاضر استاولويت ها نبوده اما امروز با نگاه به محدوديت هاي بخش هاي ديگر، تغيير رويكرد به سمت گردشگري 

 . حوزه گردشگري را به صورت ويژه در برنامه ششم توسعه ديد.بسيار كند است
در شرايط كنوني اقتصاد ايران، نگاه مجلس و دولت بايد به سمت گردشگري معطوف شود زيرا در اين حوزه با كمترين منابع مي توان بيشترين 
درآمدزايي و اشتغال را ايجاد كرد و از سوي ديگر در اين بخش پتانسيل ها، ظرفيت ها و موقعيت هاي جغرافيايي منحصر به فردي وجود دارد 

 جاي كرمان را بگيرند و از سوي ديگر به دليل  و ... سال، باعث شد كه استان هايي مانند يزد10در حاشيه ماندن گردشگري كرمان به مدت - 
 .عدم حضور گردشگر، هتل داري، رستوران داري و خدمات بين راهي ما نيز رشد نكرد و عقب ماند

 
پس از اجرايي شدن برجام، با كاهش ايران هراسي در دنيا، سيل گردشگران به سمت ايران راه افتاد و كرمان نيز از اين موضوع برخوردار شد اما 
در اين بين استان هاي يزد، فارس و اصفهان با تشكيل يك مثلث طلايي، به نوعي گردشگران بيشتري را جذب مي كنند و سهم كرمان در اين 

 .موضوع كم است
براي جذب گردشگر بيشتر، به توسعه زيرساخت ها از جمله هتل و مراكز اقامتي اهميت ويژه داد 

راه اندازي گردشگري سلامت در استان كرمان علاوه بر اينكه مي توان بسيار درآمدزا باشد، مشكلات اين حوزه را نيز حل خواهد كرد 
 .در حال حاضر تلاش عمده ما بر روي جذب گردشگري داخلي و در قدم بعد جذب گردشگر خارجي است

قانون كار و تامين اجتماعي به اقتصاد و  است . مشكلات حوزه تامين اجتماعي در گردشگري و ساير حوزه ها يكي از مشكلات اساسي كشور
كارگر بسيار ضربه وارد كرده است. در ارزيابي هاي صورت گرفته، ايران از نظر سخت گيري قانون كار رتبه نخست منطقه را به خود اختصاص 

 .داده و به همين دليل اين قانون نيازمند اصلاح ساختار اساسي است
 
 

 مشكلات بخش گردشگري از نگاه اعضاء
 - مشكلات مالياتي:ماليات بر ازش افزوده كه يكي از مشكلات واحد هاي خدماتي گردشگري  مي باشد.

اصناف در اين قضيه دخالت مي كنند و سليقه   ،اختلاف بين اصناف و اداره كل ميراث فرهنگي، صنايع دستي و گردشگري در كشور و استان- 
 شوداز طريق مجلس اين موضوع حل  و اميد است كه اي برخورد مي شود 

  روبرو هستند كه نفره متشكل از نمايندگان دستگاه هاي مختلف به همراه يك قاضي12  بازديد كنندهگروه مساله با استان احدهاي گردشگريو
از اواسط سال گذشته تا كنون از واحدهاي گردشگري بازديد مي كنند و به محض مشاهده يك ايراد همان جا حكم صادر و واحد گردشگري 

بازديد از گاهي با يك تذكر، اخطار و مهلت براي اصلاح كار مي توان از تعطيلي يك واحد صنفي جلوگيري كرد، . در اين مساله پلمب مي شود
 واحد هاي گردشگري در استان هاي ديگر نيز وجود دارد اما نه اينگونه كه در كرمان برخورد مي شود.

 پيگيري وجود خط ريلي مناسب بين كرمان- تهران يكي از اولويت هاي نمايندگان استان در اين  كرمان  كه –- خطوط ريلي نامناسب تهران 
 .دوره از مجلس است

 - ضرورت ايجاد سازمان نظام گردشگري 
 - مشكلات دانشكده گردشگري بم 

 - ضرورت بسته هاي حمايتي دولت به بخش گردشگري مانند وام هاي ارزان قيمت، معافيت هاي مالياتي  ،پروانه هاي ساختماني و....
 مدت بازسازی فرودگاه کرمان به هيچ وجه نبايد فرودگاه تعطيل و حتما بايد باند موقت و دومی راه اندازی شود در  - درخصوص فرودگاه كرمان:

 
 
 

 


